
Referat fra styremøte Friskis&Svettis Molde 

   

 

 
Til stede: Siri Havnes, Hege Mjelva Bugge, Bente Iversen Foseide, Monica 
Eksund, Anne Marit Nygaard, Einar Ove Bergseth og vararepresentanter Randi 
Myhre og Berit Svendsvik 
 
Tid  Tirsdag 26.september kl. 19.00-21.00 
Sted   Glamox 
 
 
Dagsorden 
 
Sak 20/23 Gjennomgang av referat fra forrige styremøte 
 
Gjennomgang av referat fra møte 23/5-2023. 
 
Vedtak: Saken tas til orientering. 
 
 
Sak 21/23 Status økonomi og aktivitet/medlemstall 
 
Hege orienterer om status for økonomien. Økonomien er litt bedre enn budsjettert og 
dette er i hovedsak på grunn av flere nye medlemmer. 
Sissel orienterer styret om status for medlemstall hittil i 2023. Medlemstall pr dato er 
362. Det er 77 flere enn ved forrige møte. 
  
 
Vedtak: Styret tar saken til orientering.  
 

 

Sak 22/23 Status oppstart høst 2023 
 

- Vi gjennomførte det planlagte oppstartstilbudet for ordinær medlem på 750,- 
+ medlemskontingenten t.o.m. 31.august. Dette endte opp med 41 helt nye 
medlemmer, 10 av disse har kjøpt Enkeljympakort, pluss 14 tidligere 
medlemmer som er tilbake.  

- Enkeljympa hadde en veldig bra oppstart tirsdag 22.august med over 20 
deltagere pluss ledsagere. Suksessen fortsetter, og pr i dag er det 23 som har 
kjøpt Enkeljympakort. 

- Den planlagte vervekonkurransen er kjørt i gang i september. Hver verver vil 
få et Friskis-håndkle og alle ververne vil være med i trekning av gavekort på 
590,- på Seilet Spa. Det er noen dager igjen, men hittil har ikke medlemmene 
våre meldt fra om noen nye, vervede medlemmer. 

 
Vedtak: Saken tas til orientering. 
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Sak 24/23 Sesongkort Aker Stadion 2024 for styremedlemmer 
 
Kortene er lette å dele siden vi har elektroniske kort. Deles med alle interesserte 
funksjonærer hvis ledig. Vi får tilbake utgiftene gjennom Prosjekt tilhørighet. 
Evaluering av sesongen. De blir mye brukt. Det er ønskelig med unummererte 
sesongkort neste år.  
 
Vedtak: Styret tar saken til orientering. 
 

 

Sak 25/23 Tilbud på aktivitetskort i 2024 / Enkeljympapris 2024 
 
Vi har hvert år et godt tilbud i starten av året på årskort og i starten av høstsesongen 
på halvårskort. I 2023 var tilbudet på hhv 1500,- og 750,- for ordinært medlem pluss 
medlemskontingenten.  
Salg av årskort til redusert pris 1.-21.januar (kan ikke starte tidligere pga praktiske 
problemer i Rubic).  
Salg av halvårskort til redusert pris 1.-31.august. 
Vi fortsetter med dette også i 2024, men justerer litt prisen bl.a. pga økte leieutgifter, 
se vedtak. 
 
Vi setter ned prisen på halvårskort med 50% 1.april og 1.november. 
 
Vedtak: I 2024 vil tilbudet på årskort være på hhv 1600,- og 800,- for ordinært 
medlem pluss medlemskontingent. Enkeljympa årskort vil være samme pris som for 
ung/ufør/pensjonist. 
 
 

Sak 26/23 Friskis Molde 20 år i 2024 
 
Et 20-årsjubileum må feires. Vi starter planleggingen. Stiftelsesdato var 1.april 2004. 
 
Vedtak: Treningsfest for alle medlemmer, funksjonærer og kanskje inviterte gjester 
en lørdag i april. Aktuelt treningssted er Rekneshallen og Fuglsethallen. 
Funksjonærfest samme dag, mulig feststed er servicebygget på Tøndergård 
småbåthavn eller Fjærestua.  
En festkomite opprettet med Monica og Berit. Kristin Eidem blir spurt. Oppgaver 
fordeles på funksjonærene. 
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Sak 27/23 Orienteringssaker 
 

- Camilla Vinje Møller lisensiert i Jympa 28.august 
- Solveig Øverbø skal lisensieres 27.september 
- Friskis Norge kommer til Molde for Inspirasjonstour lørdag 28.oktobe 
- Høstens nyheter på timeplanen var Enkeljympa med Kjersti og Løping intervall 

med Synne 
- Neste nyhet på timeplanen er Dans fusion med Ingeborg fra 19.oktober 

 
 
Sak 28/23 Eventuelt 
 

- Vi vurderer muligheten for å leie spinningsykler på Idrettens hus. Der er det nå 
10 sykler i et flerbruksrom bak styrkesalen. Vi kontakter kommunen for å 
sjekke mulighetene for å øke antall sykler. 

- Innflytterdagen: Det er en del folk utenfor målgruppa vår der og det er ikke noe 
vi ønsker å prioritere neste år. Vi ønsker heller å «vise oss fram» med 
utetrening på Torget, f.eks. en lørdag på våren.  

 
 
 
Neste styremøte: november 2023 
 
Referent: Bente I. Foseide 


